

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE UNITED INSURANCE Date: 26-02-2026 03:41:33 PM Subject: : Key Resolutions of the Board</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للتأمين التاريخ: 26-02-2026 03:41:33 PM الموضوع: القرارات الصادرة عن مجلس الإدارة</p>
<p>We would like to inform you of the key resolutions issued by the Board of Directors of United Insurance Company PLC in its Meeting No. 1/2026, held on 25/02/2026, as follows: 1. Approval of the Company's Audited Annual Financial Statements for the year 2025, as reviewed by the External Auditor and prepared in accordance with IFRS 17, for the purpose of presenting them to the Company's General Assembly for approval, subject to obtaining the approval of the Central Bank of Jordan in accordance with applicable regulations. 2. Approval and adoption of the Company's Audited Annual Financial Statements for the year 2025, as reviewed by the external auditor and prepared in accordance with IFRS 4. 3. The Board of Directors to recommend to the Company's General Assembly the distribution of cash dividends to the Company's shareholders at 8% of the Company's paid-up capital, amounting to 16,000,000 Shares/Jordanian Dinars, subject to obtaining the approval of the Central Bank of Jordan in accordance with applicable regulations. 4. The Board of Directors to recommend to the Company's General Assembly the appointment of Othman Group International– Certified Public Accountants as the Company's External Auditor for the year 2026. 5. The Board was notified that its current term will expire in April 2026. Accordingly, the Board requested the opening of nominations for a new four-year term.</p>	<p>نرجو إعلامكم بأبرز قرارات مجلس إدارة الشركة المتحدة للتأمين م.ع.م الصادرة في اجتماعه رقم 2026/1 المنعقد بتاريخ 2026/02/25، على النحو التالي: 1. الموافقة على البيانات المالية السنوية الختامية للشركة لعام 2025 المراجعة من قبل مدقق الحسابات الخارجي والمعدة بموجب المعيار الدولي للتقارير المالية رقم (17)، لغايات عرضها على الهيئة العامة للشركة لإقرارها، وذلك بعد أخذ موافقة البنك المركزي الأردني حسب الأصول. 2. إقرار البيانات المالية السنوية الختامية للشركة لعام 2025 المراجعة من قبل مدقق الحسابات والمعدة بموجب المعيار الدولي للتقارير المالية رقم (4) وإقرارها. 3. توصية مجلس الإدارة إلى الهيئة العامة للشركة بتوزيع أرباح نقدية على مساهمي الشركة، بنسبة (8%) من رأس مال الشركة المدفوع والبالغ (16,000,000) سهم/دينار، وذلك بعد أخذ موافقة البنك المركزي الأردني حسب الأصول. 4. توصية مجلس الإدارة إلى الهيئة العامة للشركة بتعيين السادة مجموعة العثمان الدولية - محاسبون قانونيون كمدقق الحسابات الخارجي للشركة لعام 2026. 5. إشعار المجلس بانتهاء دورته في شهر نيسان 2026، وطلب مجلس الإدارة فتح باب الترشيح لدورة جديدة لمدة أربع سنوات. 6. موافقة مجلس الإدارة على ميثاق مجلس الإدارة واعتماده. 7. موافقة مجلس الإدارة على ميثاق لجنة التدقيق واعتماده. 8. موافقة مجلس الإدارة على ميثاق لجنة إدارة المخاطر واعتماده. 9. موافقة مجلس الإدارة على دليل سياسات وإجراءات عمل دائرة إدارة المخاطر واعتماده. 10. موافقة مجلس الإدارة على منهجية إدارة المخاطر واعتماده. 11. موافقة مجلس الإدارة على ميثاق لجنة الحوكمة والامتثال واعتماده. 12. موافقة مجلس الإدارة على دليل سياسات وإجراءات عمل دائرة الامتثال واعتماده. 13. موافقة مجلس الإدارة على دليل الحوكمة المؤسسية للشركة واعتماده. 14. موافقة مجلس الإدارة على ميثاق لجنة الترشيحات والمكافآت واعتماده. 15. موافقة مجلس الإدارة على ميثاق لجنة الاستثمار واعتماده.</p>
<p>25-02-2026</p>	<p>25-02-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khadejeh Mohammad Taher Albzour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khadejeh Mohammad Taher Albzour</p>